

Title (en)
SKI.

Title (de)
SKI.

Title (fr)
SKI.

Publication
EP 0572612 A1 19931208 (DE)

Application
EP 93900120 A 19921221

Priority
AT 254491 A 19911220

Abstract (en)

[origin: WO9312845A2] The invention concerns a ski with at least one shock-absorption and mounting element which is located in the region of the ski binding and has a relatively hard top plate (3). The top plate (3) is connected to the main body (1) of the ski with a shock-absorbing layer (2) disposed between them. At least the front and rear zones of the top plate (3), which rests on the main body (1) of the ski via the shock-absorbing layer (2), can move in the longitudinal direction with respect to the main body of the ski.

Abstract (fr)

Un ski comportant au moins un élément antivibratoire et de montage, disposé dans la zone de fixation du ski, comprend une plaque supérieure (3) comparativement dure qui est reliée au corps du ski (1) par insertion d'une couche antivibratoire (2). La plaque supérieure (3) qui s'appuie contre le corps du ski (1) par le biais de la couche antivibratoire (2) est mobile par rapport au ski au moins dans la zone de son extrémité avant et arrière.

IPC 1-7
A63C 5/075

IPC 8 full level
A63C 5/075 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 5/075 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
WO 9312845 A2 19930708; WO 9312845 A3 19931014; EP 0572612 A1 19931208

DOCDB simple family (application)
AT 9200174 W 19921221; EP 93900120 A 19921221